

Zestawienie kwot wynikających z art. 54 ust. 1 oraz art. 56 ust. 2 Prawa bankowego od stycznia 2021 r.

Miesiąc/rok	Przeciętne miesięczne wynagrodzenie w sektorze przedsiębiorstw bez wypłat nagród z zysku ogłoszone przez Prezesa GUS	Maksymalna kwota wypłat z rachunków bankowych na podstawie dyspozycji na wypadek śmierci (art. 56 ust. 2 Prawa bankowego)*	Kwota środków pieniężnych wolnych od zajęcia na podstawie sądowego lub administracyjnego tytułu wykonawczego (art. 54 ust.1 Prawa bankowego)**
Styczeń 2021 r.	5 536,79	110 735,80	2100,00*****
Luty 2021 r.	5 568,75	111 375,00	2100,00*****
Marzec 2021 r.	5 928,95	118 579,00	2100,00*****
Kwiecień 2021 r.	5 805,15	116 103,00	2100,00*****
Maj 2021 r.	5 636,68	112 733,60	2100,00*****
Czerwiec 2021 r.	5 800,32	116 006,40	2100,00*****
Lipiec 2021 r.	5 848,38	116 967,60	2100,00*****
Sierpień 2021 r.	5 839,28	116 785,60	2100,00*****
Wrzesień 2021 r.	5 840,90	116 818,00	2100,00*****
Październik 2021 r.	5 916,83	118 336,60	2100,00*****
Listopad 2021 r.	6 022,24	120 444,80	2100,00*****
Grudzień 2021 r.	6 644,28	132 885,60	2257,50*****
Styczeń 2022 r.	6 064,16	121 283,20	2257,50*****
Luty 2022 r.	6 220,02	124 400,40	2257,50*****
Marzec 2022 r.	6 665,42	133 308,40	2257,50*****
Kwiecień 2022 r.	6 626,43	132 528,60	2257,50*****
Maj 2022 r.	6 398,94	127 978,80	2257,50*****
Czerwiec 2022 r.	6 553,79	131 075,80	2257,50*****
Lipiec 2022 r.	6 777,22	135 544,40	2257,50*****
Sierpień 2022 r.	6 578,98	131 579,60	2257,50*****
Wrzesień 2022 r.	6 736,60	134 732,00	2257,50*****
Październik 2022 r.	6 687,77	133 755,40	2257,50*****
Listopad 2022 r.	6 857,89	137 157,80	2257,50*****
Grudzień 2022 r.	7 329,88	146 597,60	2617,50*****
Styczeń 2023 r.	6 883,92	137 678,40	2617,50*****
Luty 2023 r.	7 065,43	141 308,60	2617,50*****
Marzec 2023 r.	7 508,23	150 164,60	2617,50*****
Kwiecień 2023 r.	7 430,06	148 601,20	2617,50*****
Maj 2023 r.	7 180,71	143 614,20	2617,50*****
Czerwiec 2023 r.	7 333,73	146 674,60	2617,50*****
Lipiec 2023 r.	7 481,45	149 629,00	2700,00*****
Sierpień 2023 r.	7 363,57	147 271,40	2700,00*****
Wrzesień 2023 r.	7 379,76	147 595,20	2700,00*****
Październik 2023 r.	7 544,64	150 892,80	2700,00*****
Listopad 2023 r.	7 670,12	153 402,40	2700,00*****
Grudzień 2023 r.	8 032,63	160 652,60	2700,00*****
Styczeń 2024 r.	7 768,33	155 366,60	3181,50*****
Luty 2024 r.	7 978,85	159 577,00	3181,50*****
Marzec 2024 r.	8 408,17	168 163,40	3181,50*****
Kwiecień 2024 r.	8 271,53	165 430,60	3181,50*****

Maj 2024 r.	7 998,81	159 976,20	3181,50*****
Czerwiec 2024 r.	8 143,51	162 870,20	3225,00*****
Lipiec 2024 r.	8 277,81	165 556,20	3225,00*****
Sierpień 2024 r.	8 182,08	163 641,60	3225,00*****
Wrzesień 2024 r.	8 140,95	162 819,00	3225,00*****
Październik 2024 r.	8 316,49	166 329,80	3225,00*****
Listopad 2024 r.	8 477,88	169 557,60	3225,00*****
Grudzień 2024 r.	8 820,94	176 418,80	3499,50*****
Styczeń 2025 r.	8 482,41	169 648,20	3499,50*****
Luty 2025 r.	8 613,13	172 262,60	3499,50*****
Marzec 2025 r.	9 055,89	181 117,80	3499,50*****
Kwiecień 2025 r.	9 044,65	180 893,00	3499,50*****
Maj 2025 r.	8 669,08	173 381,60	3499,50*****
Czerwiec 2025 r.	8 880,75	177 615,00	3499,50*****
Lipiec 2025 r.	8 904,55	178 091,00	3499,50*****

* należy przyjąć kwotę za ostatni miesiąc przed śmiercią posiadacza rachunku

** należy przyjąć kwotę za miesiąc bezpośrednio poprzedzający dzień wystawienia tytułu wykonawczego.

***** od 01.01.2021 r. w każdym miesiącu kalendarzowym, w którym obowiązuje zajęcie (do wysokości 75% minimalnego wynagrodzenia tj. 2800,00 zł *75%= 2100,00zł)

***** od 01.01.2022 r. w każdym miesiącu kalendarzowym, w którym obowiązuje zajęcie (do wysokości 75% minimalnego wynagrodzenia tj. 3010,00 zł *75%= 2257,50 zł)

***** od 01.01.2023 r. w każdym miesiącu kalendarzowym, w którym obowiązuje zajęcie (do wysokości 75% minimalnego wynagrodzenia tj. 3490,00 zł *75%= 2617,50 zł)

***** od 01.07.2023 r. w każdym miesiącu kalendarzowym, w którym obowiązuje zajęcie (do wysokości 75% minimalnego wynagrodzenia tj. 3600,00 zł *75%= 2700,00 zł)

***** od 01.01.2024 r. w każdym miesiącu kalendarzowym, w którym obowiązuje zajęcie (do wysokości 75% minimalnego wynagrodzenia tj. 4242,00zł *75%= 3181,50 zł)

***** od 01.07.2024 r. w każdym miesiącu kalendarzowym, w którym obowiązuje zajęcie (do wysokości 75% minimalnego wynagrodzenia tj. 4300,00 zł *75%= 3225,00 zł)

***** od 01.01.2025 r. w każdym miesiącu kalendarzowym, w którym obowiązuje zajęcie (do wysokości 75% minimalnego wynagrodzenia tj. 4666,00 zł *75%= 3499,50 zł)

Zamość, 26.08.2025 rok